
 

Bestyrelsesmøde onsdag den 20. april 2023 kl. 10.00 hos formanden.  

I mødet deltog.: Egon Nielsen, Flemming Fangel og Ole Strøm  

Formanden bød Flemming Fangel velkommen til bestyrelsesarbejdet, og ser frem til 

et godt samarbejde. 

Dagsorden. Beslutning: 
1. 

Annegrethe Smallpiece har meddelt, at hun 

ønsker at udtræde af  bestyrelsen og frigjort for 

udlejning af gæsteværelset af private årsager. 

 

  

Til efterretning 

2. 

Suppleanten Flemming Fangel indkaldt til 

bestyrelsen og deltager fremover fra den 20. 

april 2023 

 

 

 

Til efteretning 

3. 

Jette Schulz varetager herefter udlejningen af 

gæsteværelset fra d.d. 

 

 

Til efteretning 

 

4. 

På strækningen mod Banedanmark er der fældet 

7 træer og samtidig skåret ned. Hvad skal der 

ske med affaldet?  

 

 

Træaffaldet forbliver i Skråningen af hensyn til  

Fugleliv og insekter ( biodiversitet ). 

5. 

Parkering af én u indregistrerede trailer, samt 

parkering af en registreret trailer, fæstnet til et 

stort træ.  

6. 

På Nordvestkajen køres der temmelig stærkt, 

hvorfor vi skal have en beslutning om hvad der 

skal ske.  

7. 

Afbrydelse af ulovlig installation i et 

redskabsskur. ( forslaget er to år ). Vi har for 

længst iværksat bestilling af tre nye pullerter til, 

Hvad sker der i sagen? Beboerne kører ud og 

ind af gården og parkere sågar i denne? 

 

 

Traileren som er u-indregistret er nu fjernet. 

Traileren som er fæstnet til træet, tilbydes plads 

ved siden af hestetrailer, hvor den kan fastgøres. 

 

 

Sagen er sat i bero 

 

 

Hvis og hvis de nævnte opgaver Ikke er  

løst inden markvandringen medio maj 

2023 tages det op her med Inspektørafdelingen.  

Vi er enige om, at sagen spiddes op, med 

baggrund i ulovlig til og fra kørsel i gården. 

8.  

Medio maj 2023 er de markvandring, hvem kan 

deltage.?  

9. 

  

Hele bestyrelsen deltager i markvandringen 

medio maj 2023, dog minus tirsdag og onsdag. 

 



Skema vedr. inhabilitet og særinteresser ang. 

Flemming Fangel. Oplysningsskema for nyt 

bestyrelsesmedlem til underskrift. 

 

10. 

Eksisterende bed mellem Galeasen og 

Skonnerten fremtid. Hvad vil vi acceptere.? 

 

11. 

Søbos økonomiafdeling tilbyder en gennemgang 

af afdelingens regnskab den 26. april – 2. maj då   

 

 

Formanden orienterede kort Flm. Fangel om 

betydningen af dokumenter indhold, hvorefter 

de blev underskrevet. 

 

Formanden kontakter fdm. Ingrid Fabricius om 

vores forslag til beplantning i fællesbedet. 

 

Bestyrelsen takker Ja tak til en gennemgang af 

regnskabet for 2022 den 2. maj kl.10.00 hos 

Søbo 

 

  

Sønderborg den 12.april 2023 

Ole Strøm 


